

# 香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區  
Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China  
20<sup>th</sup> 周年紀念  
ANNIVERSARY



建造業  
Construction Industry

## 銀獎 Silver Award



俊和建築工程有限公司

CHUN WO CONSTRUCTION & ENGINEERING CO., LTD.

(Subsidiary of Chun Wo Development Holdings Limited)

俊和建築工程有限公司 —  
設計和建造水務署新界西分署及水資源教育中心  
(合約編號：SS C504)

Chun Wo Construction & Engineering Co., Ltd. –  
Design and Construction of New Territories West Regional  
Office and Water Resources Education Center of Water  
Supplies Department (Contract No. SS C504)

俊和建築工程有限公司在水務署新界西分署及水資源教育中心設計及建造項目採用創新樓宇建築技術，大大提升社區、鄰里及生態可持續發展水平，希望創造零投訴環境，成為業界建築典範。

Chun Wo Construction & Engineering Co., Ltd. has adopted an innovative technique for the design and construction project of the New Territories West Regional Office and the Water Resources Education Centre of Water Supplies Department, which has effectively raised the level of sustainability in the neighbourhood community and ecology. The project hopes to achieve the mission of being a role model for the industry with zero complaint.



於工地現場將混凝土材料分成小塊，轉化為環保磚頭，用以鋪設行人路和休息區。

Breaking up concrete materials into small pieces on site for transforming into environmental bricks for paving footpath and resting area.



透過使用建築信息模型，於附近的工地重用開挖和側向支撐廢材，避免浪費。

Reusing excavation and lateral support waste materials from nearby construction site with the aid of Building Information Modelling to avoid wastage.



工地現場採用零塵灌漿系統，配備內部除塵設施和有效的除塵過濾器，在灌漿過程中盡量減少塵埃。

Adopting a Zero Dust Grouting System which is equipped with internal dust removal facilities and effective dust filter to minimise the generation of dust during the grouting process on site.